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Poskytnutí informací dle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím  

 

  

          V podání ze dne 28. srpna 2024 žádáte o poskytnutí informací v souladu se zákonem  

č. 106/1999 Sb., týkajících se pronájmu pozemků města v lokalitě „V člunku“. K jednotlivým 

bodům žádosti sdělujeme následující: 

 

1) které konkrétní subjekty podaly nabídku?  

Nabídku podal spolek MX Kralovice, z.s., Z.B., Z.H. a společnost S.M.A.R.T. strategies s.r.o.  

 

2) jaká byla nabídka jednotlivých zájemců dle bodu 1) výše?  

Kromě spolku MX Kralovice, z.s. nikdo nepodal konkrétní finanční nabídku (ať již vyjádřenou 

cenou za m2 nebo cenou za celý soubor pozemků). 

 

3) jakou konkrétní právní formu mělo výběrové řízení?  

Město Kralovice obdrželo žádost spolku MX Kralovice, z.s. o pronájem pozemků města 

v lokalitě „V člunku“. V souladu s ustanovením § 39 zákona č. 128/2000 Sb. byl záměr 

pronájmu těchto pozemků zveřejněn v zákonem stanovené době na úřední desce. Na zveřejnění 

reagovaly další tři subjekty (Z.B., Z.H. a S.M.A.R.T. strategies s.r.o.). Následně byla záležitost 

zařazena do programu zasedání rady města, které se uskutečnilo dne 21. srpna 2024. Po 

prostudování všech materiálů rada města rozhodla o pronájmu pozemků města v lokalitě „V 

člunku“ spolku MX Kralovice, z.s. 

 

4) jakým způsobem a na základě jakých kritérií město vyhodnotilo nabídku MX Kralovice jako 

nejvýhodnější?  

Rada města Kralovice nebrala jako rozhodující kritérium finanční výhodnost. Prvořadým 

kritériem při hodnocení byla skutečnost, že žádost podal fungující kralovický spolek, který má 

početnou členskou základnu a to včetně dětí a mládeže. 
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5) z jakého důvodu nereagovalo, resp. jakým způsobem vyhodnotilo Město Kralovice na můj 

přípis ze dne 05. 08. 2024 v této věci, jímž jsem sdělil, že jsem připraven o pronájmu jednat a 

nabídnout za pronájem částku převyšující komerční hodnotu nájmu uvedených pozemků? 

Jak již bylo uvedeno v bodu 4), finanční výhodnost pro město nebyla rozhodujícím kritériem. 

 

 

S pozdravem  

 

 

 
                                                                                                                                       

                                                                                                             

 

 

………………………………. 

Ing. Karel Popel 

starosta města 

 


